
                                  PROTOKÓŁ Nr II/18 

 

z II Sesji Rady Gminy Działdowo, 

która odbyła się w dniu  5 grudnia 2018 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Działdowo. 

 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 osób, w Sesji zgodnie z załączoną listą obecności                           

uczestniczyło 14   radnych.  

 

Sesja odbyła się w godzinach 1000 –1030 

 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

Dariusz Frejnik - Radny Rady Powiatu Działdowskiego, Kierownik 

Gminnego Zakładu Usług Komunalnych w Uzdowie 

 

 

Mirosław Zieliński    - Wójt Gminy 

Jan Świniarski     - Sekretarz Gminy 

Beata Antoszewska               - Skarbnik Gminy 

Danuta Smereczyńska  - Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Zdrowia 

Mariusz Margalski  -Kierownik Referatu Rozwoju, Promocji, Inwestycji  

    i Zamówień Publicznych 

Mieczysława Skała  - Kierownik Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu 

Katarzyna Trąbińska - Komendant Straży Gminnej 

Aleksandra Kowalska - Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Burkacie 

Tadeusz Szeremeta     - Komendant Gminny OSP 

Kamila Piotrowska  - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Wiesława Gierłachowska  - Radca prawny  

 

Sołtysi , dyrektorzy szkół,  media lokalne. 

 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak dokonała otwarcia II Sesji Rady Gminy Działdowo. Następnie 

powitała uczestników sesji i na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 

 

Ad.pkt 2 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak zapytała o wnioski do porządku obrad. 

Wniosków do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono, przystępując do jego realizacji  

w poniższym brzmieniu:  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Gminy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącej Rady Gminy upoważnionej  

      do wydawania poleceń wyjazdów służbowych Przewodniczącej Rady Gminy Działdowo. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Działdowo. 



6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów oraz ustalenia 

przedmiotu jej działania. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Prawa, Porządku 

i Ochrony Przeciwpożarowej oraz ustalenia przedmiotu jej działania. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Ochrony 

     Zdrowia oraz ustalenia przedmiotu jej działania. 

9. Wolne wnioski i informacje.  

10. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt 3 

Protokół z I Sesji został przyjęty jednogłośnie tj.14 głosami „za” bez odczytywania. 
 

Ad. pkt  4 
 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poinformowała, że zgodnie z § 2 Rozporządzenia Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji z dnia 31 lipca 2000 r. w sprawie sposobu ustalania należności z tytułu 

zwrotu kosztów podróży służbowych radnych gminy: 

1. Termin i miejsce wykonywania zadania oraz miejscowość rozpoczęcia i zakończenia podróży 

służbowej określa przewodniczący rady gminy w poleceniu wyjazdu służbowego. 

2. Czynności, o której mowa w ust. 1, w stosunku do przewodniczącego rady dokonuje 

wiceprzewodniczący wskazany przez radę. 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak zaproponowała, aby do wydawania poleceń wyjazdów służbowych 

wobec przewodniczącej rady upoważnić Panią  Krystynę Roman. 

Następnie zwróciła się do radnych z pytaniem o inne propozycje. Wobec braku innych propozycji 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie, w wyniku którego, rada gminy jednogłośnie tj. 14 głosami 

„za” podjęła 

Uchwałę Nr II/3/18 w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącej Rady Gminy upoważnionej  

do wydawania poleceń wyjazdów służbowych Przewodniczącej Rady Gminy Działdowo. 

/imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. pkt  5 

 

Przewodnicząca K.Wasiak poinformowała, że  zgodnie z art. 18 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

 o samorządzie gminnym , do wyłącznej właściwości rady gminy należy ustalanie wynagrodzenia wójta.   

Przypomniała , że wynagrodzenie miesięczne poprzedniego Wójta wynosiło 10 180 zł brutto. 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak zaproponowała ustalenie wynagrodzenia Wójta w następującej 

wysokości: 

- wynagrodzenie zasadnicze - w kwocie 4.700 zł. 



- dodatek funkcyjny - w kwocie 1.900 zł. 

- dodatek za wysługę lat w wysokości 6% - w kwocie   282 zł. 

- dodatek specjalny w wysokości 40 % łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego -  

w kwocie 2.640 zł. 

Łącznie 9522 zł brutto. 

Następnie Przewodnicząca Rady  zwróciła się do radnych z pytaniem o inne propozycje wynagrodzenia 

Wójta Gminy. 

Nikt nie zgłosił innych propozycji.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak odczytała treść uchwały, po czym przystąpiono do głosowania.  

Rada gminy większością głosów  /13 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się”/podjęła 

Uchwałę Nr II/4/18 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Działdowo. 

/imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad.pkt 6 

Przewodnicząca K.Wasiak: informuję, że zgodnie z § 40 Statutu Gminy Działdowo Rada powołuje 

następujące stałe komisje : 

1. Komisję Gospodarki, Budżetu i Finansów, 

2. Komisję Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Prawa,  Porządku i Ochrony Przeciwpożarowej 

3. Komisję Oświaty ,Kultury, Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia 

4. Komisję Rewizyjną 

5. Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poinformowała, że powołanie Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, 

wniosków i petycji planowane jest na sesji w dniu 28 grudnia 2018 r. 

Dodała, że zgodnie ze statutem Gminy Działdowo radny ma obowiązek uczestniczyć w pracach co 

najmniej jednej komisji. 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak przekazała, że radni zgłosili akces do pracy w komisjach. Do pracy  

w Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów – 5  osób, do pracy w Komisji  Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa, Prawa,  Porządku i Ochrony Przeciwpożarowej – 9 osób, do pracy w Komisji Oświaty, 

Kultury, Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia – 6 osób. 

Następnie Przewodnicząca Rady K.Wasiak zaznaczyła, że nie są to równe komisje, pytając, czy ktoś  

z państwa radnych chciałby przenieść się z tej największej Komisji liczącej 9 osób, jeśli nie, pozostaną 

 w takim stanie ilościowym w jakim są.  

Radna E.Stachewicz poprosiła o zapisanie do jeszcze jednej komisji, tj. Komisji Oświaty ,Kultury, 

Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia. 



Przewodnicząca Rady K.Wasiak  poinformowała, że do pracy w  Komisji Budżetu, Gospodarki  

 i Finansów akces zgłosili następujący radni: 

1. Chojnacka Ewa 

2. Świerczewski Zdzisław 

3. Szudrewicz Jacek Kazimierz 

4. Wiszowaty Mateusz 

5. Roman Krystyna 

Przewodnicząca K.Wasiak zapytała czy są inne propozycje.  

Innych propozycji w stosunku do przedstawionego składu komisji nie zgłoszono, przystępując następnie 

do głosowania, w wyniku którego, Rada gminy jednogłośnie tj. 14 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr II/5/18 w sprawie powołania Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów oraz ustalenia 

przedmiotu jej działania. 

/imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad.pkt 7 

Przewodnicząca K.Wasiak poinformowała, że do Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Prawa, 

Porządku i Ochrony Przeciwpożarowej akces zgłosili radni: 

1. Doliński Krzysztof 

2. Stachewicz Ewa  

3. Banaś Katarzyna Joanna 

4. Giesek Mariusz 

5. Świerczewski Zdzisław 

6. Lemańska Sylwia 

7. Gietka Anna 

8. Chyliński Krystian  

9. Wiszowaty Mateusz 

Przewodnicząca K.Wasiak zapytała czy są inne propozycje.  

Innych propozycji w stosunku do przedstawionego składu komisji nie zgłoszono, przystępując następnie 

do głosowania, w wyniku którego, Rada gminy jednogłośnie tj. 14 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr II/6/18 w sprawie powołania Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Prawa, 

Porządku i Ochrony Przeciwpożarowej oraz ustalenia przedmiotu jej działania. 

/imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 



Ad.pkt 8 

Przewodnicząca K.Wasiak poinformowała,   że do Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej  

i Ochrony Zdrowia akces zgłosili radni:  

1. Chojnacka Ewa 

2. Szudrewicz Jacek Kazimierz 

3. Lemańska Sylwia 

4. Gietka Anna 

5. Roman Krystyna 

6. Wasiak Krystyna 

7. Stachewicz Ewa 

Przewodnicząca K.Wasiak zapytała czy są inne propozycje.  

Innych propozycji w stosunku do przedstawionego składu komisji nie zgłoszono, przystępując następnie 

do głosowania, w wyniku którego, Rada gminy jednogłośnie tj. 14 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr II/7/18 w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Ochrony 

Zdrowia oraz ustalenia przedmiotu jej działania. 

/imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad.pkt 9 

Wolne wnioski i informacje 

Radny J.Szudrewicz zwrócił się w sprawie usunięcia plakatów wyborczych. 

Następnie zapytał pana Wójta czy zostały jakieś oszczędności na remont dróg asfaltowych, informując  

o złym stanie drogi Turza Wielka-Rutkowice. Radny zaznaczył, że są tam dziury i jeśli nie zostanie 

wyremontowana to ktoś uszkodzi samochód a gmina poniesie koszty. Radny J.Szudrewicz poinformował 

również, że dysponuje zdjęciami i może pokazać osobom zainteresowanym. Poprosił o informacje, czy 

zostanie to naprawione, czy też może trzeba zamknąć tę drogę. 

Sołtys Sołectwa Lipówka P.Trąbiński zwrócił się z prośbą o posypanie terenu, dróg, piaskiem bądź solą 

 w miejscach publicznych, przy przystankach, szkołach, świetlicach oraz o wskazanie osób, które będą  

o to dbały.  

Innych pytań ani wniosków nie było. 

Odpowiedzi na powyższe pytania udzielił Wójt Gminy M.Zieliński.  

Odwołując się do pytania dotyczącego plakatów Wójt Gminy poinformował, że zostanie skierowana 

Straż Gminna w celu sprawdzenia.  

Następnie nawiązał do kwestii drogi Turza Wielka-Rutkowice: widziałem tą drogę, wiem jak ona 

wygląda. Musimy zastanowić się w jaki sposób ją wyremontować. W tej chwili, kiedy jest mróz nie wiem 



czy byłby sens jej remontowania. Obiecuję, że na pewno na wiosnę coś z tą drogą zrobimy. Kolejna 

sprawa, przy szkołach na pewno jest (bo miał być rozwieziony) piasek, przy niektórych świetlicach 

również. Będzie przy wszystkich. Nie ma problemu, aby był przy przystankach, ale jeśli chodzi o 

rozrzucanie piasku zapewne będzie problem. Osoby, które odrabiają znajdują się w innych 

miejscowościach. Znajdziemy inne rozwiązanie.  

Wójt Gminy poinformował również o pracach wykonywanych obecnie na terenie gminy: kończy się 

remont drogi w Księżym Dworze. Rano oglądałem jak to wygląda. Ludzi, którzy nadzorują jest bardzo 

dużo. Miałem dużo telefonów, że nie tak jest robiona. Kawałek muszą poprawić, ale ta droga musi tak 

wyglądać.  Nie jest szklista, trochę porowata, ale to z uwagi na bezpieczeństwo, takie są wymogi i tak ta 

droga powinna wyglądać. W Burkacie nawieziono tłuczeń na drogi, gdzie wykonywano kanalizację.  

Kolejna rzecz, trwa remont świetlicy w Rywocinach. Bardzo ładnie wygląda. Cała nie zostanie zrobiona, 

pozostanie duża sala.  Muszę sprawdzić, czy mieszkańcy zostawili jakieś pieniądze w funduszu sołeckim. 

Jeśli tak chętnie dołożymy, aby skończyć tę świetlicę. Następna informacja do państwa sołtysów  

i radnych, abyście poszukali starszych osób wśród mieszkańców, ponieważ bardzo mało osób otrzymuje 

żywność z caritas. Proszę, abyście się tym zainteresowali.  

Kolejna sprawa, program „Czyste powietrze”,  11 grudnia o godzinie 17.00 w Urzędzie Gminy odbędzie 

się spotkanie z panem z Urzędu Marszałkowskiego. Proszę o wywieszenie zaproszeń i poinformowanie 

mieszkańców.  

Jeszcze jedna rzecz, zastanawiamy się nad zmianą oświetlenia w całej gminie, na oświetlenie ledowe, 

chodzi o oświetlenie dróg, całego urzędu, świetlic, szkół, wszystkich instytucji. Dzisiaj zostanie to 

zakończone, policzone i będziemy rozmawiali z firmą w jaki sposób to zrobić.  Jeżeli zysk będzie dość 

duży i ta różnica między starymi a nowymi lampami za prąd będzie nam wystarczała na spłatę to  w ten 

układ wejdziemy. Poinformuję państwa jak będziemy wiedzieli coś więcej na ten temat.  

 

Ad. pkt  10 

Wobec wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady K.Wasiak o godz.10.30  zamknęła 

 II Sesję Rady Gminy Działdowo. 

 

      Protokołowała:                     Przewodniczyła: 

    Marta Nazarewicz                              Krystyna Wasiak 

       /Inspektor/                                               /Przewodnicząca Rady Gminy/ 

 

 

Przebieg sesji w pełni odzwierciedla nagranie audiowizualne z II Sesji Rady Gminy Działdowo z dnia  

5 grudnia 2018 r. 
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